
Protokoll fört vid styrelsemöte vid Riksteatern Alvesta 2024-04-15  
Allbotorget 6, Alvesta 

Närvarande: Ola Nilsson, Kennert Nilsson, Helene Hörberg, Gunbritt Öhlén, Birgitta 
Björklund, Harriet Torevad och Bibban Åström 

§1 Mötet öppnades och Harriet Torevad välkomnades tillbaka till styrelsen. 

§2 Till justerare valdes Birgitta. 

§3 Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

§4 Ekonomi – aktuell ställning redovisades av kassören. 

§5 Uppföljning Vajlett och Rut – Fantastiskt av de fyra skådespelarna att oerhört 
professionellt gestalta så många olika karaktärer! En bejublad föreställning! 

Däremot fanns övrigt att önska när det gäller ”scenmästarens” uppförande och 
attityd. De styrelsemedlemmar som var närvarande före och efter föreställningen 
upplevde ett mycket otrevligt bemötande från denne man. Flera av medhjälparna 
från vår förening arbetade ideellt under 9 timmar och förtjänar en bättre 
arbetsmiljö. Beslutades att Ola får uppdraget att framföra vår kritik till Riksteatern 
centralt. 

§6 Opera - Madame Butterfly lördagen den 11 maj kl.19 – Gunbritt och Eva är 
tidigare anmälda som arbetande personal under denna föreställning. Harriet 
kommer att ersätta Birgitta, som fått förhinder. 

Gunbritt meddelar Jacob att vi fortsättningsvis under hela 2024 är intresserade av 
att samarbeta med Folkets hus, när det gäller operaföreställningarna. Därefter 
väntar nytt ställningstagande. 

§7 Höstens program  

• Föreställningen Hela världen ropar Day-Oh! Har preliminärbokats. Ola tar ny 
kontakt och ber om kontrakt. Ola bokar också Thalia söndagen den 22 
september. Tiden blir kl.19 och priset 250kr. 

• Ola kontaktar Ida Görsch och Tore Sunesson angående föreställningen Åh, ni 
fantastiska kvinnor! Vi önskar den till Hynnenäs i oktober med ett biljettpris 
på 200kr. 

• Till Moheda i november vill vi engagera Jojje Jönsson med En löjlig 
människas dröm. Föreslaget biljettpris 225kr. Ola gör en förfrågan. 

Gunbritt har varit i kontakt med Maria Lundqvists agent för att få information om 
hennes föreställningar.  Priset ligger väl högt för vår lilla förening men idén om att 
engagera ännu en publikmagnet, i stil med Marianne Mörck, lever i allra högsta grad 
vidare. Vi funderar och undersöker för att kunna erbjuda en ”stjärna” under hösten 
2025. 

§8 Övriga frågor 

• Peter Johansson har varit i kontakt med Helene och undrat om vi är 
intresserade av att medverka vid Scensommar -24. Detta år väljer vi att tacka 
nej. 



• Helenes presentkort på 300 kr, att användas som inträde på någon 
föreställning på Kulturhuset Spira i Jönköping, finns tillgängligt för den som 
är intresserad. 

§9 Nästa styrelsemöte äger rum måndagen den 6 maj kl 18:15 på Allbotorget 6. 

………………………… ..…………………………… …………………………….. 

sekreterare ordförande justerare 

 


